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- Imam profil na Fejsbuku i smatram da je to velika zaraza. Smatram da je skroz  nepotreban i
odvlači mnogo vremena. Sve je manje pravog druženja između ljudi. Na svom profilu nemam
baš mnogo prijatelja.  
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